

Socionomsektionen

Möte 7

2025-12-01

Sektionsrummet, Socialhögskolan



Närvarande medlemmar:

Petter, Jacob, Philippa, Siri, Gustav, Lisa, Emelie, Alicia, Saga, Hugo, Helena och Nellie

Ständigt adjungerade:

Adjungerade:

Namn Namn (Ankom under punkt XX) (Lämnade efter punkt XX)

Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>Petter öppnar mötet 17:35.</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>Petter tillägger §8 fastställande av per capsulambeslut taget 2025-11-25</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs Helena.</i>
4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs Philippa och Siri.</i>
5.	Adjungeringar	-
6.	Föregående mötesprotokoll	<i>Ok</i>
7.	Diskussionspunkt: grovt utkast till ny stadga	<i>Styrelsen diskuterar vilken av de tre alternativen för hur styrelsen ska vara sammansatt är minst lämplig. En diskussion förs gällande om vilket sätt viceutskott ska bli invald till utskottet. Det finns två alternativ: antingen fortsätter proceduren att utskottet väljer in på egen hand eller om processen ska gå via stormötet, under valberedningens nomineringar eller ansökan som huvudutskott och viceutskott. Stadgegruppen tar med sig synpunkter om</i>

8.	Beslutspunkt: fastställande av per capsulambeslut taget 2025-11-25	<i>Vi ratificerar fastställande av per capsulambeslut taget 2025-11-25: vi lägger som förslag för stormötet att Rain Andersson ska bli nominerad till ordinarie ledamot i Institutionsstyrelsen och suppleant i JOL-gruppen, samt att övriga poster vakantsätts där det på stormötet ska vara möjligt att kandidera eller nominera på plats.</i>
8a.	Meddelande från ordförande	<i>Handlingar inför stormötet förbereds. Samtliga handlingar publicerades 26/11.</i> <i>Förberedelser inför stormötet, behöver säkerställa att på plats kontrollera STUK på de medlemmar som närvarar. Siri och Emelie ska göra detta. Några personer behöver även fixa pizza i pausen. Helena och Nellie ska göra detta.</i> <i>Priser på stormötet: Föregående stormöte sattes ut lappar med vinster. Denna terminens stormöte kommer att vara två tygpåsar och en keps.</i> <i>Det behövs fortfarande en sekreterare till stormötet fortfarande.</i> <i>Hur ska vi som styrelse förhålla sig till yttrande på personval? En diskussion förs hur styrelsen ska förhålla sig till dessa yttranden som styrelsemedlem. Styrelsen har yttranderätt som medlemmar men bör förhålla sig till hur vi uttrycker oss då vi är där både som privatpersoner men också som styrelsemedlemmar med kunskap om styrelsearbetet fungerar.</i> <i>Petter har varit på AW med kåren och Agora. De önskar att vi håller i nästa AW om det passar vårt schema. Petter ska återkomma efter att han hört med kåren och Agora vilka datum som passar.</i> <i>Utskott bör planera sin överlämning då många utskott får efterträdare efter torsdag. Formellt</i>

		<i>datum för överlämning är 16 januari 2026. Om man inte är klar bör man förmedla detta till sin efterträdare.</i> <i>Verksamhetsberättelse: En beskrivning av vad sektionen arbetat med under verksamhetsåret. Alla bör skriva en rapport om sitt arbete, tidigare verksamhetsberättelser finns i dagordningen.</i>
8b.	Meddelande från vice ordförande	-
8c.	Meddelande från kassör	-
8d.	Meddelande från utbildningsutskottet	<i>Studierådet var förra veckan. Terminer 1-6 var representerade på rådet.</i>
8e.	Meddelande från idrottsutskottet	<i>Ska försöka hinna med en större till aktivitet innan terminen är slut.</i>
8f.	Meddelande från eventutskottet	<i>Vi har haft sittning och blev av med förköpen som blev över.</i> <i>Det finns ett evenemang på facebook om tacksittningen. En kort diskussion förs gällande vilka som får inbjudan till tacksittningen när det gäller mer diffusa saker, som engagemang på FC Sopis.</i>
8g.	Meddelande från novischutskottet	<i>Saga undrar hur det går med sångböckerna då det är 2 månader kvar tills novischerna börjar. Alla som har mejltrådar gällande sångböckerna får vidarebefordra dem till Philippa.</i> <i>Faddrar till nästa termin är valda, de kommer på stormötet på torsdag.</i>
8h.	Meddelande från PR-utskottet	<i>Hantverkscaféet gick bra.</i> <i>De som har inlogg till instagrammen får godkännande att lägga ut om musikhjälpen på ett story-inlägg.</i>
8i.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	<i>Helsingborgssittningen blev av och gick bra.</i>

		<i>Fick en fråga om föreläsningen på onsdag om studenter utanför socionomsektionen och kriminologer får komma. Föreläsningen är öppen för alla.</i>
8j.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	-
8k.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	<i>Allt är i fas med föreläsningen på onsdag. Lisa och Alicia ska möta upp Josefine Frankner i Lund innan föreläsningen.</i>
8l.	Meddelande från valberedningen	<i>Motkandidaturer publiceras imorgon</i>
8m.	Meddelande från ledamöter	<i>Merch: vilka produkter som ska prioriteras</i>
8n.	Meddelande från arbetsgrupper	<i>Stadgegruppen: Grovt underlag ska presenteras på nästa möte. Riktlinjegruppen: I riktlinjerna omnämns Samhällsvetarkåren vid några tillfällen. Därför ska gruppen fråga kåren om detta är okej. Till nästa möte är ambitionen att rösta in riktlinjerna. Vicegruppen: Pratade idag om att skapa riktlinjer för kommande terminer gällande viceutskott. Musikhjälpen: Arbetet är igång. Behövs fixa dartpilar till tisdagens aktivitet.</i>
9.	Val av ansvariga över sektionsrummet samt Sopiskaffe	<i>Sopiskaffe 3/12: Ansvarige över musikhjälpen i sektionsrummet ansvarar för att dela ut kaffe Sopiskaffe 10/12: Siri, Emelie och Philippa Sektionsrummet: Helena och Alicia</i>
10.	Övrigt	<i>Inga övriga punkter togs upp.</i>
11.	Nästa möte	<i>Nästa möte blir 15/12 17:30</i>
12.	Avslutande av möte	<i>Mötet avslutades (18:56).</i>

Sekreterare

Samhällsvetarkåren vid Lunds universitets Socionomsektion
Allhelgona kyrkogata 8, 223 62 Lund

Ordförande

www.socionomsektionen.se
ordf.socionom@samvetet.lu.se

Helena Smedberg

Petter Hallin

Philippa Wadbro

Siri Stålbrost

Justerare
Philippa Wadbro

Justerare
Siri Stålbrost